
Posvet kadrovskih
delavcev

Društva kadrovskih delavcev Ijubljanskih občin so s sodelovanjem
občinskih služb za kadro vsk e zadeve 15. maja pripra vila posvet o izva-
janju zakona o razširjeni reprodukciji in minulem delu. Vzrok za ta se-
stanek kadrovskih delavcev je bila ugotovitev, da imajo delovne orga-
nizacije pri uresničevanju tega zakona precejšnje težave in da usklaje-
vanje samoupravnih splošnih aktov z njegovimi določili prepočasi po-
teka.

Udeležencem tega posveta, ki so do zadnjega sedeža napolnili ve-
liko dvorano naše občinske skupščine, je o zakonu samem in o njego-
vem uveljavljanju spregovoril predsednik družbenega sveta za vpra-
šanja družbene ureditve SRS Roman Albreht. navzoča pa je bila tudi
namestnica družbenega pravobranilca samoupravljanja za Ljubljano
Ruža Tekavec. Taki posveti sodijo v redni program delovanja našega
občinskega društva kadrovskih delavcev in imajo namen pomagati de-
lavcem, ki delajo na tem področju, pri njihovem delu.

Helena Kranjc, vodja splošne kadrovske službe iz Indosa, ki se je
tudi udeležila tega posveta, je o njem menila takole: »Na posvetu so
bile razčiščene dileme glede posameznih definicij. Poudarjeno je bilo,
naj ne bi šlo za formalno usklajevanje aktov, temveč za preobrazbo
odnosov, ki se nanašajo na gospodarjenje z družbenim kapitalom in
uveljavljanje pravice do dela osebnega dohodka na podlagi minulega
dela. Posvet je bil za delavce naše delovne organizacije, ki so bili tant
navzoči, potrditev, da novi sislem nagrajevanja minulega dela, kate-

_ rega metodo že pripravljamo, pravilno razumemo.«
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